

尊敬的全体师生及家长,

根据区教委防控最新会议精神,所有师生返校前需提供核酸阴性检测证明方可入校。

- 如您在顺义地区居住,请您遵从所属社区的安排,就近检测。学校将统一为校内住宿的教职员工安排检测。
- 如您在顺义以外地区居住或目前尚在京外,请于返校前提供7日内核酸检测证明,方可入校。

请于返校前主动上传您的核酸阴性检测证明:

1、教职工核酸证明上传通道:

上传链接: http://bibachina.mikecrm.com/84D5X7j

或扫描二维码:



2、学生核酸证明上传通道:

上传链接: http://bibachina.mikecrm.com/94XdmUj

或扫描二维码:



3、学校目前施行封闭管理,无核酸证明或非必须校外人员严禁进入校园。

如您有任何顾虑或疑问, 欢迎与学校中心办取得联系。

联系邮箱: bibacentraloffice@bibachina.org

联系电话: 80410390

中心办

2020. 12. 27



















Dear all BIBA Parents and Staff,

According to the latest notice of the Education Committee, all teachers and students are required to provide nucleic acid negative test certificate before returning to school.

- If you live in Shunyi district, please follow the arrangement of your community to have a nearby test. The school will arrange tests for all faculty and staff living on campus.
- If you live outside Shunyi or currently outside Beijing, please provide a nucleic acid test certificate within 7 days before returning to school.

Please upload your nucleic acid negative test certificate before returning to school:

1. Staff nucleic acid certificate upload path:

Upload Link: http://bibachina.mikecrm.com/84D5X7

QR:



2、Students nucleic acid certificate upload path:

Upload Link: http://bibachina.mikecrm.com/94XdmUj

QR:























3. The School is currently under closed management, No NAT certificate or any unnecessary personnel are strictly forbidden to enter the campus.

Should you have any questions or concerns please make contact with our central office team.

Contact Email: bibacentraloffice@bibachina.org

Contact number: 80410390

BIBA Central Office

2020.12.27















